
Nieuwsbrief vv Hapert december 2023
Tegen het einde van het jaar en in het midden van het seizoen wordt er altijd terug-
geblikt en vooruit gekeken. Wat gaat er goed en minder goed? Zijn de doelstellingen 
gehaald of niet? Liggen we op schema, moeten we bijsturen of moet er ergens een 
tandje bij? Dit geldt zowel voor het bestuur als voor de diverse teams. Op bestuurlijk 
niveau zijn er altijd uitdagingen. Korte en lange termijn lopen door elkaar heen. 
De kunst is om beiden goed te managen. Aan het eind van het jaar houden we dan 
de Algemene Ledenvergadering waar het bestuur verantwoording aflegt aan de 
leden. En hoe gek het ook klinkt, vaak is het zo dat als het erg druk is op de ALV er 
iets aan de hand is. Dus we prijzen ons maar gelukkig dat de kantine niet vol zat op 
maandag 18 december j.l. Het verslag kunt u verderop lezen.

Hapert-1 is afgelopen seizoen afgedaald naar de vierde klasse. De ambitie was en 
is om voor een periodetitel te gaan en mee te draaien in de bovenste helft van de 
ranglijst. Helaas is dit tot nu toe niet gelukt. Mede door blessures en ook wel wat 
pech staat Hapert-1 op de op een na laatste plaats. Dat is niet wat we in gedachten 
hadden aan het begin van dit seizoen. Het is ook niet zo dat Hapert minder is dan 
de tegenstanders. Als je op deze positie staat en je hebt de minste goals tegen is dat 
best vreemd. Helaas hebben we ook de minste goals voor wat wel zo’n beetje het 
probleem aangeeft. Zonder goals is het lastig winnen. Maar de verschillen zijn klein 
en we hebben er alle vertrouwen in dat het na de winterstop de goede kant op gaat 
vallen.

Na wat strubbelingen aan het begin van het seizoen met de bezetting van de teams 
zijn de meeste plooien weer gladgestreken. Niet alles is goed gegaan in de 
communicatie maar er zijn lessen getrokken die meegenomen worden naar het 
nieuwe seizoen. Dit seizoen hebben we een seniorenteam minder ingeschreven om 
ruim voldoende spelers te hebben voor de overige teams. Vaak is dat een oplossing 
maar als iedereen fit is kan het een probleem worden. Ook hier wordt aan gewerkt.
Vv Hapert is gezegend met 2 volwaardige vrouwenteams die het erg goed doen dit 
seizoen. VR1 heeft zelfs de eerste periode gewonnen dus deze afdeling is goed bezig.
In de jeugdafdelingen spelen altijd onderwerpen. Het belangrijkste hierbij is dat er 
vooral goed wordt gecommuniceerd tussen de verantwoordelijke personen en er 
wederzijds begrip ontstaat. Uiteindelijk gaat clubbelang boven teambelang en 
teambelang boven eigen belang. 

En zo gaan we weer het nieuwe jaar 2024 in. Nog 1 jaar en dan breekt het jubileumjaar 
aan. 100 jaar vv Hapert. De voorbereidingen zijn gestart en komend jaar zal er het 
nodige over worden gecommuniceerd.
Ten slotte willen we Piet Luijten veel beterschap toewensen. Piet is al een tijdje niet 
meer op het sportpark geweest wegens gezondheidsproblemen. We hopen hem snel 
weer te begroeten.
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Verslag ALV maandag 18-12-2023
Maandag 18 december hield vv Hapert zijn Algemene Ledenvergadering in de kantine. 
De laatste jaren werd deze op een vrijdag gehouden met aansluitend de 
vrijwilligersavond. Qua planning was dat dit jaar niet mogelijk en daarom is besloten 
om deze 2 uit elkaar te halen en de vrijwilligersavond later in het seizoen te houden.
Voorzitter Hans van Roij heette de 30 aanwezigen welkom en gaf een toelichting op 
diverse ontwikkelingen en realisaties binnen de club. Het kunstgrasveld is in gebruik 
genomen (verderop in deze nieuwsbrief  meer hierover), de hoofdtribune is voorzien 
van nieuwe stoeltjes en de kantine is zoals iedereen reeds heeft gezien helemaal 
vernieuwd. Dit met dank aan de vele vrijwilligers. Ook is er een nieuwe robotbelijner 
in gebruik genomen. 

Er is een vertrouwenspersoon benoemd in de persoon van Anton de Kok zodat we 
dit als club ook gewaarborgd hebben mochten er in de toekomst zaken spelen 
hieromtrent.
Als laatste stipte de voorzitter ook enkele ontwikkelingen aan binnen de jeugdafdeling 
waar we steeds meer structuur in willen gaan aanbrengen in zaken als trainingen, 
begeleiding etc.

In de daarop volgende bestuursverkiezing werden Joris van Buul, Paula Bottram en 
Joost van Setten herkozen. Jeugdvoorzitter Eric Verdonschot heeft te kennen geven 
aan het eind van dit seizoen af te treden omdat het niet meer te combineren viel 
met zijn dagelijkse werk. vv Hapert moet dus op zoek naar een nieuwe jeugdvoorzitter.

Penningmeester Joost van Setten gaf een toelichting op de financiële cijfers. 
vv Hapert heeft het laatste jaar flinke investeringen gedaan. Er is goed gespaard de 
voorgaande jaren en uiteraard moet dat geld ook weer geïnvesteerd worden in de 
club. Wel wordt er voldoende financiële buffer aangehouden voor onvoorziene 
omstandigheden. De contributie werd enigszins verhoogd (zo’n 4,5 procent) maar 
wordt zo laag mogelijk gehouden en is nog steeds relatief laag vergeleken met ons 
omringende verenigingen.

De kascommissie was zeer tevreden met de cijfers en heeft decharge verleent aan 
het bestuur voor het gevoerde financiële beleid.
Na de rondvraag werd de vergadering door de voorzitter gesloten en werd iedereen 
uitgenodigd voor een drankje aan de bar.



Even voorstellen…Lars Jansen
Deze keer niemand uit een echte Hapertse familie maar uit Reusel. 
Lars is enkele jaren geleden in Hapert terecht gekomen en heeft 
zich snel in de selectie gespeeld waar hij eigenlijk niet meer weg te 
denken is. Toch zullen veel mensen nog niet alles van hem weten dus 
bij deze stelt hij zich voor.

Leeftijd:    21 jaar.
Werk / school:   Ik werk bij het Smulhuis in Reusel.
Bijnaam:    Heb niet echt een bijnaam. Ik word wel   
    vaak met mijn achternaam aangesproken.
Waarom bij vv Hapert:  Ik lag niet echt lekker in de selectie bij   
    Reusel en had geen goede klik met de 
    hoofdtrainer op dat moment. Toen had ik   
    eigenlijk besloten te stoppen met voetballen maar een van  
    mijn beste maten (Jurre Coppelmans) heeft me overgehaald
    om bij Hapert te komen ballen en via hem heb Ik contact  
    opgenomen met Robbert die op dat moment hoofdtrainer  
    was en de rest is geschiedenis zullen we maar zeggen.
Positie in het veld:  Spits, aanvallende middenvelder.
Favoriete club:   PSV.
Favoriete speler:   Kevin De Bruyne.
Beste trainer:   Bart Lavrijsen.
Meest geleerd van:  Mijn vader. Klinkt cliché misschien maar hij heeft me al   
    heel vroeg aan het voetballen gekregen en is bij Reusel ook  
    jarenlang mijn trainer geweest. 
Kunstgras:    Ik ben zelf wel fan van kunstgras. Ze zijn consequent en   
    gaan niet kapot met flinke regenbuien al ben ik er nog wel  
    zwaar van overtuigd dat er niks beter is dan een goede grasmat.
Sterke punten:   Snelheid en loopvermogen zijn altijd al mijn sterke punt  
    geweest maar met de jaren ben ik ook wat sterker aan de  
    bal geworden.
Nog aan werken:   Positief blijven. Als het tegenzit raak ik snel gefrustreerd en  
    dat haalt me mentaal soms uit het spel.
Hekel aan:    Verliezen.
Mooiste sportpark:  De Lemelvelden uiteraard. 
Lastigste tegenstander:  Unitas.
Ambitie als voetballer:  Samen met Hapert weer terug naar de 3de klasse .
Hapert-1 dit seizoen:  Het is een taaie eerste seizoenshelft geweest, dat hebben  
    we allemaal wel gezien denk ik. Maar wat misschien niet 
    iedereen ziet is hoeveel vooruitgang we hebben geboekt.  
    We komen steeds beter aan voetballen toe, onze verdediging  
    staat goed en we komen steeds meer in de 16 van de 
    tegenstander. Nu alleen nu nog de bal vaker binnen schieten!
vv Hapert:    Mooie vereniging waar alle generaties voetbal samenkomen  
    en waar iedereen welkom is.
Wat ik nog kwijt wil:  Ik wil iedereen bij Hapert nogmaals bedanken voor het   
    warme welkom destijds en laten we er samen nog een 
    mooie tijd van maken.



De nieuwe robotbelijner.
Een grote wens van de werkploeg is in vervulling gegaan door 
de aanschaf van een robotbelijner. Mede  door het feit dat 
er steeds minder vrijwilligers zijn en deze ook op een leeftijd 
komen dat het te zwaar wordt heeft het bestuur besloten om 
deze investering te doen. De ervaringen zijn tot nu toe positief. 
Het gaat hel snel en de lijnen zijn kaarsrecht. En de robot kan 
meer dan alleen een voetbalveld belijnen. Diverse verenigingen 
hebben al geïnformeerd want eerder genoemde problematiek 
speelt natuurlijk niet alleen bij vv Hapert.

Het nieuwe kunstgrasveld.
We hebben er lang naar uitgekeken maar “We got it!”. Een wens is uitgekomen en 
zelfs nog wat eerder dan we hadden gehoopt. Het bestuur had het als stip op de 
horizon gezet voor het jubileumjaar 2025 maar ondertussen zijn de eerste wedstrijden 
al gespeeld. Een verrijking voor onze vereniging en daar zijn we ook enorm trots op 
en blij mee. 
Bij deze willen we ook iedereen bedanken die dit mede mogelijk heeft gemaakt. 
Want buiten de huidige bestuursleden heeft ook oud-bestuurslid Henry van Gerwen 
hier zijn steentje aan bijgedragen. En zeker niet te vergeten alle mensen bij de 
gemeente Bladel, van wethouder tot politieke partijen die ons hierin gesteund 
hebben. Allemaal hartelijk dank! De officiële opening is gepland op 18 maart. 
We hopen jullie daar allemaal te ontmoeten.
Het nieuwe kunstgrasveld ligt er nu natuurlijk prachtig bij. De kurkkorrels moeten 
nog wel goed verspreid worden over het veld en uiteraard moet er om het veld nog 
e.e.a. gebeuren. Door het slechte weer van de afgelopen tijd is het een behoorlijke 
modderpoel geworden. De aannemer doet er alles aan om het geheel netjes af te 
werken maar dan moet het weer ook wel meezitten. Uiteindelijk zal er rondom het 
veld gras gezaaid worden. Tot die tijd moeten we zorgen dat we geen zand en modder 
het veld op sjouwen want dat is erg slecht voor het kunstgras.
Uiteraard willen we lang plezier houden van dit veld en moeten we er met z’n allen 
zuinig op zijn. 



Daarom gelden de volgende regels:
-Het is niet toegestaan te roken op het kunstgrasveld (sigaretten, sigaren, lucifers e.d.)
-Schoeisel dient voor betreding van het schoon te zijn
-Schoeisel met stalen noppen/spikes zijn niet toegestaan
-Schoeisel met platte zolen is niet aan te bevelen
-Honden en/of andere dieren zijn niet toegestaan
-Geen kauwgom, glaswerk, eten en snoep op het kunstgrasveld
-Bij sneeuw en ijs het veld niet betreden
-Bij opdooi het veld niet gebruiken
-Plaats geen zware puntige voorwerpen op het kunstgrasveld
-Zet de verplaatsbare doelen na gebruik buiten het kunstgrasveld of op de speciale     
  doelen-opslagplek
-Houd het terrein en verhardingen rondom het kunstgrasveld schoon en vrij van       
  afval (gebruik de afval-bakken)
-Doe de poorten dicht na het gebruik van het veld
-Meld beschadigingen of bijzonderheden aan het veld direct
-Zie erop toe dat het veld gebruikt wordt voor de bestemde doeleinden

Commissie 100 jaar vv Hapert.
We zijn gestart met de voorbereidingen voor ons 100 jarig jubileum in 2025. 
De hoofdcommissie bestaat momenteel uit Mike Schilders, Robert Bottram, Marije 
Dona-Fransen, Marco van den Heuvel en Hans van Roij. Zij zullen het komend jaar de 
organisatie handen en voeten gaan geven door het instellen van allerlei 
subcommissies. Hier zullen we meerder personen binnen de club voor gaan benaderen. 
Voor degene zich nu al geroepen voelen of goede ideeën hebben, laat het ons weten. 
Heeft u nog mooie foto’s, filmpjes of ander archiefmateriaal van vroeger 
of nu en u wil deze afstaan of delen met ons? Neem contact met ons op 
via pr@vvhapert.nl. Wij komen graag een keer langs.

Nieuwjaarsreceptie.
Het jaar 2023 is alweer bijna achter de rug. Wederom een sportief jaar met voor ieder 
zijn eigen herinneringen. Om het jaar ook in 2024 goed te beginnen en om elkaar 
een gelukkig nieuwjaar te kunnen wensen, wordt op zondag 14 januari 2024 vanaf 
15.00 uur een nieuwjaarsreceptie in onze kantine gehouden. De receptie zal volop in 
het teken staan van gezelligheid.
Tijdens deze receptie wordt ook de verenigingsman /-vrouw van het jaar bekend 
gemaakt en worden de 25, 40, 50 en 60 jarige jubilarissen van onze vereniging 
gehuldigd. Tevens zal tijdens deze receptie ook de, vorig 
jaar in het leven geroepen, “Gerard Straatman trofee” 
uitgereikt worden aan een lid van het jeugdkader vanwege 
zijn/haar inzet voor onze jeugdleden het afgelopen jaar.
We willen iedereen die de club een warm hart toedraagt 
met zijn/haar partner dan ook graag van harte uitnodigen 
om hierbij aanwezig te zijn.

Kortom redenen genoeg om aanwezig te zijn op zondag 
14 januari 2024!
Wij wensen iedereen een gelukkig en gezond 2024 toe 
en graag tot ziens op de nieuwjaarsreceptie.

Bestuur vv Hapert


